
Protokół  posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów 
Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu 

 
Nr 6/2004  w dniu 25 marca 2004 r. 

 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1630 zakończono o godz. 1815  
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Mirosława Nowak     
- Przewodnicząca Komisji 

 
obecna 

 2. 
  

Jerzy Springer     
- Wiceprzewodniczący   Komisji 

 
obecny 

 3. 
  

Irena Wojewódzka - Kucz     
          - Sekretarz Komisji 

 
obecna 

4. 
 

Józef Sulikowski     
obecny 

5. Andrzej Bielecki 
 

 
obecny 

6. Andrzej Wieczorek     
 

 
obecny 

7. Tomasz Kranc     
 

 
obecny 

8. Jacek Brzostowski 
 

 
obecny 

 
 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. ______________________________               

2. ______________________________ 

3. ______________________________ 

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

4. V-ce Starosta Powiatu – Michał Piechocki 
 

5. Skarbnik Powiatu – Danuta Królczyk  
 

6. ______________________________ 
 
7. _______________________________ 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Otwarcie. 
 
1.2. Powitanie gości. 

 
1.3. Omówienie materiałów na sesję                  

 
1.3.1. Ustalenie osoby do informowania o pracy Komisji między sesjami – 

3 posiedzenie – J. Springer 
1.3.2. ref. opinii Komisji 

 
1.4. Zaopiniowanie projektu – Uchwała w sprawie barier   

 
1.5. Wnioski                                         
 
_________________________________________________________________ 
 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
Ad. 1.3.   

- Komisja zapoznała się z wnioskiem Urzędu Gminy Wapno i stwierdziła, że   
     przebudowa drogi powiatowej 29471 jest ujęta w wieloletnim planie inwestycyjnym pod  
     poz. 6. Głogowiciec – Dąbrowa. Rozpoczęcie inwestycji 2004-2006. Natomiast droga  
     29473 została przyjęta przez Zarząd Powiatu do realizacji w 2007 r.    
 _________________________________________________________________ 

 
-    Komisja nie wnosi uwag do projektu budżetu i opiniuje go pozytywnie. Opinia zostanie    
      złożona na sesji Rady Powiatu.    
            _________________________________________________________________ 

 
-    Plan Inwestycyjny – nie wnosimy poprawek 
         ________________________________________________________________ 
 
- Projekt uchwały w sprawie barier Komisja opiniuje pozytywnie 
 

 
3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Pan Starosta udzielił wyjaśnień na temat ulicy 11-listopada – plan lokalizacyjny. Sprawa 
wymaga informacji szczegółowej, w związku z czym Pan Starosta zapozna się z tematem i 
udzieli wyczerpującej na najbliższym posiedzeniu Komisji. 
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Ad 1.3.1.  

Komisja ustaliła, że o pracach Komisji w okresie miedzy posiedzeniami informować będzie 
pan Jerzy Springer 

 
_________________________________________________________________ 

 
 

5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 

_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 
 
 
 
                                

Protokował / Protokołowała:                                    Przewodniczący Komisji: 
 
 

      _______________________    ________________________ 
  Irena Wojewódzka – Kucz                                              Mirosława Nowak 
 
 

Protokół został podpisany przez Przewodniczącą Komisji 
 
 
 
 
 
 
 

 

 


